

Referat af gilderådsmøde 26. april 2016 i Huset

Deltagere: Lene, Martin, Dorte, Hannibal, Steen B. og Bente(ref.)

Afbud fra Karsten. Erik T.??

Dagsorden: 1) Distriktsgildeting

2) Nyt fra grupperne, GIM m.m.

3) Sommerafslutning, nye grupper og datoer

4) Evt.

1) Distriktsgildeting.

Der holdes distriktsgildeting 11. maj 2016 i Sognegården i Søllerød kirke.

Bente, Lene, Martin og Dorte deltager. Jette og Vibeke hjælper med bespisning + gerne flere.

Lene spørger John M. om nogle evt. drikkevarer m.m. Bente kontakter Erik Tøt.

Der sælges drikkevarer

2)Nyt fra grupperne, GIM, mm

a) GIM: datoer for efterårets arrangementer er i kalenderen: 21. 9 - åbent GIM-møde (evt. en ornitolog)
26.10 – Fellowship med Connie Hedegård & 8.2.2017.

b) Lene fortæller at spejderne i Farum har uddelt for over 1 mill. kroner til godgørende formål, af indtægter fra loppemarkedet

c) Nyt fra Grupperne: Gr. 3: har været i biografen, på politimuseet, har planlagt gildefødselsdag – næste gang på tur til Køge. Gr. 2:Har været til vinsmagning, planer om besøg på Carlsberg og i Thy. Gr.1: har lavet hjemmelavede pølser/hotdogs, har været i teatret lavet pizza på bål, planer om cykeltur til Kbh.
Virumgruppen: har diskuteret flygtninge, været til Operakonsert – har svært ved at finde mødedage.

d) Gildefødselsdagen. Alle enige om at det var en rigtig god fest, dejlig mad, god underholdning. Martin vil gerne fremover have deltagerbidrag adskilt fra regnskab med øvrige udlæg. Husk at bruge udgiftsbilag.

3) Sommerafslutning, nye grupper og datoer

a)sommerafslutning. 16. juni. Bliver en friluftsgildehal med optagelse af 3 væbnere på spejderbakken.

Bente laver indbydelse(svar senest 5/6) – husk kalender, så nye grupper kan aftale 1. møde. Martin spørger Ole om at lave bål, og sørger for indkøb(pølser) Lene og Hannibal planlægger aktiviteter(lille løb).

b)Nye grupper. Vi snakkede om der skal flere i Virumgruppen (de snakker sammen næste møde). Vi snakkede om mulighed for at være i 2 grupper(hvis Virum er den ene). Det blev nævnt, at der evt. skal tages hensyn til sammensætningen af enlige/par.

c) datoer: gildemøde tirsdag 11.oktober i Huset Spejder-ideen for voksne (samtalespil)

gilderådsmødemandag d. 14.november i Huset.

Julemærkemarch 4. december

Julefrokost 13. december i Huset - den nye gruppe 1. arrangerer.

Gildeledelse 16. januar 2017

Kegleaften(3.2. skal lige godkendes af Jørgen og Susanne)

Gildeting torsdag 9. marts

Gildefødselsdag fredag d.31.marts gr. 2 arrangerer

Distrikts-friluftshal 14. juni 2017

Gildeafslutning onsdag d. 21. juni 2017

Bente